
PROTOKÓŁ NR XVII/2015  

Z ODBYTEJ XVII SESJI  

RADY MIEJSKIEJ SIERPCA  

w dniu 27 stycznia 2016 r. 

 

 

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego w Sierpcu. Rozpoczęła 

się o godz. 10 00 , a zakończyła się o godz. 13 00 . 

 

 

W obradach uczestniczyli : 

 - Radni Rady Miejskiej –  obecnych 14 radnych  

 

Nieobecny – Wojciech Jaworowski 

Spóźnił się – Paweł Grabowski 

Zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

 

- Przewodniczący Zarządów Osiedli, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 2 

do niniejszego protokołu.  

 

oraz:  

 

- Jarosław Perzyński – Burmistrz miasta Sierpca 

- Ewa Leszczyńska – Z-ca Burmistrza miasta Sierpca 

- Katarzyna Joniak – Skarbnik Miejski 

- Barbara Wojciechowska-Dobies – Sekretarz Miejski  

- Marcin Zasadowski – Radca Prawny UM  

- Dyrektorzy jednostek samorządowych  

- Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego  

- media 

 

Obradom przewodniczył Jerzy Zbigniew Stachurski – przewodniczący Rady Miejskiej. 

 

Sekretarzem obrad został radny Waldemar Frydrychowicz. 

 

 

 

Do punktu 1-go – Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.  

 

Obrady rozpoczęto odsłuchaniem hejnału miasta Sierpca.  Następnie przewodniczący 

obrad powitał wszystkich radnych oraz osoby zaproszone. Po czym stwierdził, że obecnych 

jest 13  radnych w związku z czym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 



 

Do punktu 2-go. Przyjęcie dziennego porządku obrad.  

 

Przewodniczący obrad poinformował, że zwołanie XVII sesji RM zostało podyktowane przez 

ustawodawcę, który wprowadził zmiany w prawie dotyczącym posyłania dzieci 

sześcioletnich do szkół. Następnie odczytał proponowany porządek obrad. Po odczytaniu 

porządku dziennego obrad  zapytał radnych, czy mają do niego wnioski. Ponieważ radni 

nie mieli uwag przewodniczący zarządził głosowanie.  

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za – 13, Przeciw – 0,wtrzymujących się – 0) przyjęła 

następujący porządek dzienny posiedzenia: 

 

1. Otwarcie  i stwierdzenie  prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI  sesji RM. 

4. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących Komisji. 

5. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

8. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, 

określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia. 

9. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie 

postępowania rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby punktów za poszczególne 

kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 

10. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w trakcie 

postępowania rekrutacyjnego do szkól podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Sierpc, wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 

podstawowej, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia.  

11. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w trakcie 

postępowania rekrutacyjnego do Gimnazjum Miejskiego prowadzonego  przez Gminę 

Miasto Sierpc, wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznego 

gimnazjum, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia.  

12. Uchwała RM w/s przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 2016 rok.  

13. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. (ul. Konstytucji 3-go Maja)  

14. Uchwała RM w/s uchwalenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasta Sierpc 

na lata 2015 – 2020   

15. Uchwała w/s skargi na Burmistrza Miasta Sierpca. 

16. Uchwała w/s zmian w budżecie miasta Sierpca na 2016 r.  

17. Uchwała w/s zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Miasta Sierpca na lata 

2016 - 2021 
18. Sprawy rożne. 

19. Komunikaty. 
20. Zakończenie obrad. 
 

Przyjęty porządek stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 



 

 

Do punktu 3- go. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Miejskiej Sierpca.  

 
Przewodniczący obrad poinformował radnych, że jeżeli do końca sesji nie wpłyną uwagi 

do protokołu, to zostanie on zatwierdzony. 

 

W tym momencie Przewodniczący obrad udzielił głosu panom Wojciechowi 

Skorłutowskiemu –przewodniczącemu Zarządu Osiedla nr 4 oraz Kazimierzowi 

Czermińskiemu – członkowi Zarządu Osiedla nr 4. Panowie wręczyli pamiątkowe dyplomy 

dla instytucji wyróżnionych w Przeglądzie Ozdób Świątecznych, organizowanym przez 

Zarząd Osiedla nr 4. Wśród wyróżnionych znaleźli się Jarosław Perzyński - burmistrz miasta 

Sierpca, Maria Wiśniewska – dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sierpcu oraz Jarosław 

Żmijewski – dyrektor Centrum Kultury i Sztuki w Sierpcu. 

 

 

 

Do punktu 4-go. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady i przewodniczących 

Komisji. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że samorząd nie musi w tym roku wypłacać 

jednorazowych dodatków uzupełniających w żadnej nauczycielskiej grupie  zawodowej, 

ponieważ nauczyciele osiągnęli średnie wynagrodzenie, o którym jest mowa w ustawie 

Karta Nauczyciela.  

Następnie poinformował, że zgodnie z danymi przesłanymi przez PUP w Sierpcu bezrobocie 

w naszym mieście spadło z około 1400 do około 1200 osób, co stanowi około 12 %.  

 

Pan Wiesław Rypiński – przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Rozwoju Gospodarczego 

i Promocji odczytał sprawozdanie z prac Komisji, które stanowi załącznik nr  4 do niniejszego 

protokołu.  

 

Pani Barbara Gil – przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej i Zdrowia 

odczytała sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 

Pan Burmistrz skierował apel do mieszkańców Sierpca, w którym  poinformował, że 

„ustawowe przywrócenie obowiązku szkolnego dla dzieci siedmioletnich również w Sierpcu 

wywołało poważne komplikacje natury organizacyjnej. Zniesienie obowiązku szkolnego dla 

dzieci sześcioletnich sprawiło, iż wyraźna większość ich rodziców skłania się do tego, żeby 

ich pociechy pozostały w przedszkolach. To w poważny sposób ogranicza liczbę miejsc 

dla trzylatków.  Sierpeckim samorządowcom zależy bardzo, żeby wzorem lat ubiegłych 

także najmłodsze, trzyletnie dzieci, mogły skorzystać z opieki przedszkolnej. Tym samym 

pragnę zaapelować do rodziców dzieci urodzonych w roku 2010 by rozważyli możliwość 

przeniesienia swoich pociech z przedszkoli do oddziałów przedszkolnych w szkołach. 

Oddziały te istnieją od pięciu lat, a oferując doświadczoną kadrę nauczycielską, wysoki 

poziom bezpieczeństwa oraz opiekę świetlicową, cieszą się zasłużonym uznaniem rodziców. 

W najbliższym roku szkolnym po zakończeniu zajęć z podstawy programowej 

uwzględniającej nauczanie języka angielskiego, planowane są zajęcia z rytmiki, plastyki oraz 

tańca. Warto podkreślić w tym miejscu rolę zwyklej lokalnej solidarności. Zaledwie przed 

trzema laty umożliwiliśmy Państwa trzyletnim wówczas dzieciom pójście do przedszkoli. 

Oddziały, które będą działały przez trzy kolejne lata, to również atrakcyjna forma realizacji 

wychowania przedszkolnego dla dzieci  

pięcioletnich i czteroletnich, które do chwili obecnej nie uczęszczały do przedszkoli. 

Kolorowe, dobrze wyposażone sale zajęć, zajęcia dodatkowe, przyjazny klimat, 

doświadczeni nauczyciele z pewnością zaprocentują, gdy w wieku siedmiu lat dzieci 

rozpoczną realizację obowiązku szkolnego. Przez ten czas dzieci będą przebywały w tym 



samym środowisku, budynku, wśród znanych sobie nauczycieli. Raz jeszcze gorąco 

zachęcam rodziców dzieci sześcioletnich, pięcioletnich oraz czteroletnich do zapisywania 

swoich podopiecznych do oddziałów przedszkolnych w szkole. Rekrutacja rozpocznie się z 

początkiem marca. Jednocześnie chciałem poinformować, że szkoły by pokazać zaplecze, 

którym dysponują organizują dni otwarte. 30. Stycznia organizuje je Szkoła Podstawowa nr 

3,a 20. Lutego Szkoła Podstawowa nr 2. Serdecznie zapraszam rodziców czterolatków, 

pięciolatków i sześciolatków do uczestnictwa w dniach otwartych i możliwie szerokie 

rozpropagowanie tej informacji. Jednocześnie podjęliśmy kroki mające na celu 

zabezpieczenie kolejnych kilkudziesięciu miejsc w przedszkolach, polegające na podjęciu 

decyzji o rozbudowie Miejskiego Przedszkola nr 3.  Zamierzamy rozbudować to przedszkole o 

kolejne dwa oddziały, żeby negatywne skutki tego obowiązku szkolnego dla siedmiolatków 

złagodzić.  

 

Przewodniczący obrad dodał, że radni również dołączają się do tego apelu. Zachęcił 

rodziców21. do wybrania się na dni otwarte, sprawdzenia jakim zapleczem, wyposażeniem 

dysponują szkoły.  

 

Pani Barbara Gil zaapelowała do Burmistrza, żeby na czas odwiedzin rodziców w szkołach 

zatrudnił psychologa, który pomógłby rodzicom podjąć dobrą decyzję w sprawie ich dzieci.  

 

Pan Waldemar Frydrychowicz dodał, że jest przykładem rodzica, który posłał dziecko 

do oddziału przedszkolnego, mimo braku obowiązku. Zarówno on jak i jego dziecko 

są zadowoleni z  kadry i atmosfery panującej w Szkole Podstawowej nr 2.  

 

Pan Krzysztof Rudowski – przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja 

skończyła rozpatrywanie skargi na Burmistrza i przedłożyła Radzie projekt uchwały w tej 

sprawie. Pełne sprawozdanie stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

 

Pani Barbara Gil zapytała czego dotyczyła skarga i czy radny K. Rudowski może przybliżyć 

sprawę. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że niezbędne informacje znajdują się w projekcie 

uchwały.  

 

Pan Zbigniew Długokęcki – przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Ładu, Porządku 

Publicznego i Komunikacji RM w Sierpcu poinformował, że ostatnie posiedzenie Komisji  

odbyło się 25. stycznia i zawierało tylko jeden punk „Przyjęcie planu pracy Komisji na 

Pierwsze półrocze 2016 roku. Następnie poinformował o terminie najbliższego posiedzenia 

Komisji, które ma się odbyć w dniu17. lutego  o godz. 16:00.  

Po tym odczytał sprawozdanie z pracy Społecznego Zespołu ds. Rozdziału Mieszkań, które 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący obrad podsumowując dodał, że podobnie do wielu samorządów  w 

Polsce, samorząd sierpecki boryka się z brakiem mieszkań komunalnych. Powiedział, że 

zdaje sobie sprawę z tego, że potrzeby są znacznie większe od możliwości jak również to, że 

władze miasta szukają rozwiązania tego problemu i sposobów na zwiększenie zasobu 

mieszkaniowego.  

 

 

 

 

Do punktu 5-go Informacje Burmistrza z prac między sesjami.  

 

Burmistrz podał informacje, które obejmują okres od 24.12.2015 do 23.01.2016 r.; pełne 

sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 



W punkcie Promocja Miasta Burmistrz dodał, że w wyniku jego starań sierpczanie mogą 

oglądać w TV publicznej reklamy piwa Kasztelan z mocno zasygnalizowanym jego 

związkiem z Sierpcem. W reklamie jest wymieniana nazwa miasta, widać również  napis 

Sierpc. Reklama ma się ukazywać w telewizji do końca marca. Poinformował także, że wraz 

z przedstawicielami browaru odbył spotkanie z agencjami PR, których zadaniem będzie 

przybliżenie piwa Kasztelan miastu i miasta do browaru w celu tworzenia wspólnej marki 

na arenie ogólnopolskiej. Następnie dodał, że otrzymał deklarację o wspólnym działaniu 

przy organizacji w dniach 13-14 sierpnia 2016 roku Dni Sierpca. Szczegóły 

są dopracowywane. Carlsberg wesprze finansowo to przedsięwzięcie. Poza tym Burmistrz 

poinformował o wstępnej deklaracji Carlsberg’a dotyczącej wybudowania w Sierpcu 

miejsca piknikowego z murowanym grillem, gdzie można by spędzać czas wolny. Obecnie 

rozważana jest lokalizacja. Współpraca będzie się zacieśniała, a nazwa Sierpca pojawiała 

w materiałach promocyjnych piwa Kasztelan.  

 

 

 

Do punktu 6-go. Interpelacje i zapytania radnych 

 

Pani Małgorzata Kisielewska złożyła na piśmie  interpelację : 

 - w/s postawienia znaku ograniczającego prędkość na ul. Staszica oraz umieszczenia 

ograniczników prędkości na ul. Targowej  

 

Interpelacja jest zaewidencjonowana w teczce Interpelacji pod poz. 3. i  stanowi 

załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

 

 

Pan Bogdan Bartnicki złożył na piśmie dwie interpelacje: 

 - w/s rozbudowy stadionu miejskiego; 

- w/s rozbudowy sierpeckich przedszkoli 

 

Interpelacje są zaewidencjonowane w teczce Interpelacji pod poz. 2. oraz  1. i stanowią 

załączniki nr 9 i 10 do niniejszego protokołu.  

 

 

Pan Dariusz Malanowski odniósł się do informacji Burmistrza na temat jego spotkania 

z przedstawicielami Ciepłowni oraz TBS w/s modernizacji przyłączy cieplej wody w dwóch 

blokach TBS.  

 

 

Pani Barbara Gil najpierw zwróciła się do Przewodniczącego RM pana Jerzego 

Stachurskiego z dwoma problemami 

 - w/s słabego nagłośnienia sesji RM, co powoduje  trudności w zrozumieniu mówców, które 

to zgłaszają jej mieszkańcy; 

- w/s pokoju radnych z prośbą o wskazanie takiego miejsca w Urzędzie Miejskim 

 

Następnie radna zwróciła się do pana Burmistrza składając na piśmie sześć interpelacji: 

- w/s podania liczby wniosków jakie dot. zmiany Planu Zagospodarowania Przestrzennego 

Sierpc – Zachód; 

- w/s kosztów wykonania atrap paczek gigantów oraz ich losu po zakończeniu okresu 

świątecznego; 

- w/s planów spółki  ZGM co do parterowego budynku znajdującego się przy rynku; 

 - w/s naprawy rynny na budynku magazynu żywności przy ul. Narutowicza; 

 - w/s uszczegółowienia informacji dot. bezpłatnych porad prawnych dla mieszkańców.  

- w/s zalegającego na chodnikach lodu 



 

Powyższe interpelacje są zaewidencjonowane w teczce interpelacji pod poz. od 4 do 9 

i stanowią załączniki nr. 11, 12, 13, 14, 15 i 16. 

Następnie radna B. Gil poprosiła Burmistrza, żeby dokończył sprawy rozpoczęte jeszcze 

przed wyborami, po czym zadała następujące pytania dotyczące skargi pana Ryszarda 

Lisickiego, która to miała być rozpatrzona podczas XVII sesji:   

- Ile jest wniosków o zmianie w Planie Sierpc- Zachód?; 

 - Dlaczego Miasto nie uwzględniło, na etapie planów, inwestycji  pana Lisickiego?; 

 - Czy zna Pan problem pana Lisickiego?; 

- Co pan zrobił w/s mieszkańca Sierpca?; 

- Ile razy rozmawiał Pan z panem Lisickim? 

- W jaki sposób można załatwić sprawę pana Lisickiego? 

 

 

Pan Wiesław Rypiński  w imieniu mieszkańców podziękował panu Przemysławowi 

Burzyńskiemu – Przewodniczącemu Zarządu Osiedla nr 7 za zorganizowanie lodowiska. 

 

Pan Zbigniew Długokęcki zapytał Burmistrza o możliwość utwardzenia tłuczniem ślepej uliczki 

biegnącej wzdłuż budynku szeregowego, przy dworcu PKS, prostopadłej do ul. Konstytucji 

3 go Maja.  

 

Pan Krzysztof Skrzyński poprosił o informację na temat robót interwencyjnych 

prowadzonych na terenie miasta w roku 2015. 

 

Przewodniczący obrad  odpowiadając na pytanie radnej Gil, poinformował, że zwróci się 

do właściciela TV Sierpc pana Zbigniewa Trojanowskiego o poprawę jakości nagrań, 

uznając że to leży w jego kompetencjach.  Poza tym dodał, że pokój radnych znajduje się 

cały czas w tym samym miejscu, wraz z pokojem pana rzecznika. Na dziś nie ma możliwości 

wygospodarowania dodatkowej powierzchni. Poza tym dodał, że każdy radny może przyjść 

do Biura Rady, skorzystać z pokoju Przewodniczącego.  

 

 

Następnie Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

 

 

Do punktu 7-go. Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje i zapytania radnych. 

 

w/s ograniczenia prędkości na ulicach Staszica i Targowej 

Burmistrz poprosił radną Kisielewską o skierowanie tej sprawy do Komisji Bezpieczeństwa, 

dodał że teren o którym mówi radna jest terenem zabudowanym i zgodnie w przepisami 

obowiązuje tam ograniczenie prędkości do 50 km/h. Jego zdaniem postawienie znaku 

ograniczającego prędkość do 30 km/h nie zmieni sytuacji, ponieważ kierowcy łamiący 

przepisy na tej drodze  przekraczają prędkość w znacznym stopniu. Dodał, że jeżeli Komisja 

uzna za zasadne postawienie w tym miejscu znaku ograniczającego prędkość i zwróci się 

do niego z wnioskiem wówczas postara się go uwzględnić. 

 

 

w/s modernizacji stadionu 

Burmistrz poinformował, że odbył w grudniu minionego roku spotkanie z przedstawicielami 

Urzędu Marszałkowskiego dotyczące możliwości finansowania tego projektu. Następnie 

dodał, że podjął decyzję o modernizacji istniejącego obiektu. Jako powód jej podjęcia 

podał możliwość otrzymania wyższego dofinansowania niż w przypadku nowo budowanych 

obiektów. Powiedział, że chciałby przygotować dokumentację w roku 2016, a w roku 2017 

podjąć decyzję, którą z dwóch sportowych inwestycji (stadion, hala przy GM) wybrać jako 

pierwszą do realizacji. 

 



 

 

 

w/s rozbudowy sierpeckich przedszkoli 

Burmistrz poinformował, że decyzja o rozbudowie MP nr 3 została podjęta pod koniec 

ubiegłego roku, projekt ma zostać przygotowany do końca marca 2016 r. tak, żeby móc 

ruszyć z przygotowaniami i budową od kwietnia. Zadanie nie będzie łatwe ze względu 

na ograniczenie czasowe jakim są wakacje. Tylko w tym okresie można całkowicie zamknąć 

przedszkole.  

 

 

w/s spotkania z przedstawicielami TBS-u i Ciepłowni  

Burmistrz powiedział, że wykonywanie prac zimą mija się z celem, ponieważ wiąże się 

z wyłączeniem ogrzewania na okres kilku tygodni. Ciepłownia będzie starała się wykonać 

część prac w ramach zasobów własnych. Dodał, że być może uda się zmodernizować 

nie dwa a trzy bloki.  

 

 

w/s punktów pomocy prawnej  

Burmistrz zapowiedział, że sprawdzi dokładnie czy punkt w Starostwie Powiatowym 

funkcjonuje. Jeśli tak, to jego zdaniem mieszkańcy miasta będący jednocześnie 

mieszkańcami powiatu sierpeckiego mogą korzystać z  bezpłatnej pomocy prawnej 

w punkcie.  

 

Pani B. Gil odpowiedziała, że zależałoby jej na zamieszczeniu informacji o tym, że są to 

punkty dla wszystkich, są tam jedynie wymienione nazwy miejscowości. 

 

Pani Barbara Wojciechowska –Dobies – Sekretarz Miejski  wyjaśniła, że punkt porad 

prawnych przy ul. Kopernika 9 funkcjonuje w dniach i godzinach podanych na stronie. Na 

dole tej strony znajduje się informacja o tym, kto może skorzystać z porad prawnych  i w 

jakim zakresie.  

 

Pani B. Gil poprosiła o zamieszczenie tej informacji również na tablicy ogłoszeń Urzędu 

Miejskiego z uwagi na fakt iż nie każdy posiada dostęp do Internetu.  

 

 

w/s ZGKiM  

Burmistrz  stwierdził, że nie ma pana dyrektora w związku z czym odpowie na piśmie. 

 

 

w/s atrap paczek  

Burmistrz poinformował, że ich wykonanie kosztowało około 3 tys. zł. za zestaw (3 szt.) i w 

okresie pomiędzy świętami będą przechowywane w magazynach, którymi dysponuje Urząd 

Miejski. 

 

 

w/s rynny przy magazynie żywności  

Burmistrz odpowiedział, że sprawdzi 

 

 

w/s skargi pana Ryszarda Lisickiego 

Burmistrz  poinformował zebranych, że rozmawiał z panem Lisickim, któremu zależy na tym, 

żeby zakończyć sprawę ciągnąca się od 2012 roku. Dodał, że rzecz w tym iż przez budynek 

pana Lisickiego została przeprowadzona droga lokalna. Stało się tak dlatego, że  pan Lisicki 

kończąc, rozpoczętą w roku 1992 budowę, nie zinwentaryzował budynku  dlatego też nie 



było go na mapie. Obecnie jest złożonych 6 wniosków w/s zmiany tegoż Planu. Pan Krzysztof 

Piątkowski ma przeprowadzić wstępną analizę kosztów.  

 

Pani Barbara Gil odpowiedziała, że pan Piątkowski był pracownikiem Urzędu Miejskiego 

również w poprzedniej kadencji . Po czym zadała pytanie, czy coś zmieniłoby się w tej 

sprawie, gdyby nie jej prośby.  

 

Przewodniczący obrad przypomniał radnej B. Gil, że to nie ona zajęła się tą sprawą, która 

jest znana wszystkim radnym od kilku lat.  Powiedział, że jako radna ubiegłej kadencji 

pewnie pamięta pozytywny wniosek Komisji Gospodarczej w tej sprawie, której 

przewodniczył pan W. Mielczarek. Ustalono wówczas, że koszt zmiany planu wyniesie około 

30 tys. zł i w związku z zasadą gospodarności należy poczekać na większą liczbę wniosków. 

Następnie dodał, że to pan Lisicki nie dopełnił formalności, dlatego skarga została uznana 

za bezzasadną. Dodał również, że pan Lisicki rozmawiał z nim i wie, że ta sprawa zostanie 

załatwiona pozytywnie.  

 

Pani B. Wierzbicka dodała, że pan Lisicki przychodził w tej sprawie i posiadał informacje 

o tym, że jeżeli wpłynie więcej wniosków, to sprawa zostanie zakończona.  

 

Pan Krzysztof Rudowski jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej, która zajmowała się 

rozpatrzeniem skargi, powiedział, że pan Lisicki nie poinformował o zakończeniu budowy, 

a więc według planu jego budynku nie ma, formalnie jest w trakcie budowy. Następnie 

dodał, że Komisja Rewizyjna, w uzasadnieniu do uchwały w/s rozpatrzenia skargi podała 

te informacje.  

 

Kolejnych kilkanaście minut toczyła się dyskusja w w/w sprawie. 

 

Pan Krzysztof Rudowski jako przewodniczący Komisji Rewizyjnej, której członkowie 

rozpatrywali skargę pana Ryszarda Lisickiego, złożył w jej imieniu wniosek formalny do 

Burmistrza o zabezpieczenie kwoty 60 tys. zł w celu dokonania zmian w Planie 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym ( za -8, przeciw -0, wstrzymujących się – 6) przyjęła 

wniosek Komisji Rewizyjnej. 

 

W tym punkcie obrad na posiedzenie dotarł radny Paweł Grabowski i uczestniczył 

w głosowaniu. 

 

w/s utwardzenia drogi  tłuczniem 

Burmistrz odpowiedział, że jeżeli szerokość drogi pozwoli na wprowadzenie sprzętu, to wraz 

z WIF postara się dokonać tego utwardzenia  

 

 

w/s robót publicznych 

Burmistrz odpowiedział, że na następną sesję przygotuje szczegółową inwentaryzację. 

Po krótce przedstawił sprawę, informując  że z 30 nielegalnych wysypisk śmieci usunięto 20 

ton odpadów; poza tym w ramach współpracy z MZDW w/s oczyszczania dróg 

wojewódzkich, oczyszczone były zieleńce wzdłuż ulic Piastowskiej i Płockiej. Na ten rok 

planujemy zatrudnić około 6 osób. Przez 5 miesięcy zatrudniane są na koszt PUP, miesiąc 

zatrudnienia finansuje Urząd Miejski. 

 

 

Następnie Burmistrz podał informację dotyczącą ulicy Narutowicza. Powiedział, że decyzją 

Wojewody Mazowieckiego budowa ul. Narutowicza otrzymała dofinansowanie 

tzw. „schetynówkę”. Poinformował, że miasto wnioskowało o dofinansowanie w wysokości 

3 mln zł, jednak z uwagi na fakt iż Sierpc był ostatnią pozycją na liście Wojewody, to jest 



gwarancja otrzymania 700 tys. zł oraz informacja, że pierwsze zaoszczędzone z przetargów 

środki zostaną przekazane na budowę Narutowicza. Powiedział, że bazując na 

doświadczeniach z lat ubiegłych wie, że nie tylko ta ostatnia pozycja na liście otrzymuje 

dofinansowanie, ale także kolejne znajdujące się na liście rezerwowych projektów.  

Do punktu 8-go. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę 

Miasto Sierpc, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia. 
 

Przewodniczący obrad przypomniał, że sprawy oświaty były omawiane wielokrotnie 

podczas posiedzeń wszystkich Komisji. Zachęcił rodziców, żeby w razie jakichkolwiek 

wątpliwości zwracali się do pań dyrektor szkól podstawowych i przedszkoli, ponieważ one są 

bardzo dobrze zorientowane w sytuacji i mogą pomóc.  

 

Pani B. Gil poinformowała, że sądzi iż Komisja Oświaty znajdzie jeszcze czas, żeby zobaczyć 

jakie są sale w szkołach nr 2 i 3. Ona była w dniu sesji obejrzeć zarówno sale zabaw, jak 

i toalety i uważa, że są dostosowane do wzrostu dzieci, poza tym w salach jest kolorowo, 

ładnie.  

 

Pani Magdalena Stasiak przytoczyła argument rodziców mówiących o tym, że 

pozostawiając dziecko w przedszkolu ma ono zapewnioną opiekę do godziny16. W związku 

z powyższym zadała pytanie panu Markowi Zdrojewskiemu o funkcjonowanie świetlic w 

szkołach. 

 

Pan Marek Zdrojewski wyjaśnił, że w oddziałach przedszkolnych dzieci realizują podstawę 

programową w wymiarze 5 godzin dziennie, po tym czasie mogą skorzystać z pobytu 

w świetlicy szkolnej, której praca jest organizowana zgodnie z potrzebami rodziców. W tym 

roku szkolnym od 6:30 do 15:30 oraz od 7:00 do 16:00. Poza tym planowane są, po realizacji 

podstawy programowej zajęcia z plastyki, muzyki, tańca. 

 

Pani B. Gil powiedziała, że warto by dodać, że  dzieci jedzą posiłki.  

 

Przewodniczący obrad podsumowując wypowiedź pana Naczelnika dodał, że szkoły 

dostosowują się do potrzeb, o które wnioskują rodzice. Rozumie, że jeżeli będzie potrzeba, 

żeby świetlica była czynna do 16:30, to nie będzie problemu.  

 

Pan M. Zdrojewski  poinformował, że za chwilę radni będą procedować uchwały 

dotyczące przyjęcia kryteriów, ponieważ taki jest ustawowy obowiązek. Te kryteria wraz 

z harmonogramem zostaną opublikowane na stronie internetowej www.sierpc.pl , Następnie 

dodał, że postępowanie rekrutacyjne dotyczy wyłącznie dzieci, które nie uczęszczają 

do placówek i dopiero zamierzają chodzić do przedszkoli, szkól podstawowych czy 

gimnazjum. Rodzice dzieci, które uczęszczają już do przedszkoli będą składali wyłącznie 

deklaracje.  

 

Pani B. Gil dodała, że pan Naczelnik pilnie śledził wszystkie zmiany przepisów i już 25 

listopada ubiegłego roku podawał radnym informację o zmianach. Poza tym kryteria, o 

których mowa zostały ustalone podczas kilkugodzinnej narady z dyrektorami placówek 

oświatowych.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za -14) podjęła  

 

 

 

Uchwałę nr  165/XVII/2016 

http://www.sierpc.pl/


w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do przedszkoli prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby 

punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 
 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

 

Do punktu 9-go. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na 

drugim etapie postępowania rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby punktów 

za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 
 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały po czym zarządził glosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 14) podjęła  

 

 

 

Uchwałę nr 166/XVII/2016  
w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę na drugim etapie postępowania 

rekrutacyjnego do oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych 

przez Gminę Miasto Sierpc, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i 

dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 
 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 10-go. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w 

trakcie postępowania rekrutacyjnego do szkól podstawowych prowadzonych przez Gminę 

Miasto Sierpc, wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły 

podstawowej, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów 

niezbędnych do ich potwierdzenia.  
 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały, po czym zarządził glosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 14) podjęła  

 

 

Uchwałę nr 167/XVII/2016 
w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w trakcie postępowania 

rekrutacyjnego do szkól podstawowych prowadzonych przez Gminę Miasto Sierpc, wobec 

kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznej szkoły podstawowej, określenia 

liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 
 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 11-go. Uchwała RM w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w 

trakcie postępowania rekrutacyjnego do Gimnazjum Miejskiego prowadzonego  przez 



Gminę Miasto Sierpc, wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznego 

gimnazjum, określenia liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych 

do ich potwierdzenia.  
 

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały, po czym zarządził glosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 14) podjęła  

 

 

Uchwałę nr 168/XVII/2016  
w/s ustalenia kryteriów, które będą brane pod uwagę w trakcie postępowania 

rekrutacyjnego do Gimnazjum Miejskiego prowadzonego  przez Gminę Miasto Sierpc, 

wobec kandydatów zamieszkałych poza obwodem publicznego gimnazjum, określenia 

liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia. 
 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 12-go. Uchwała RM w/s przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta 

Sierpca na 2016 rok.  
 

Przewodniczący obrad zapytał radnych czy mają pytania. 

 

Pani B. Gil poinformowała, że Komisja Społeczna szczegółowo zajęła się tą sprawą 

i zaopiniowała pozytywnie projekt uchwały.  

 

Burmistrz podziękował członkom MKRPA za działalność, dzięki której mieszkańcy Sierpca 

mogli bezpłatnie oglądać profilaktyczny spektakl „Działka”, który mówił o uzależnieniach 

młodych osób. Do obejrzenia przedstawienia udało się zachęcić ponad dwustuosobową 

grupę gimnazjalistów. W godzinach wieczornych spektakl obejrzeli rodzice i nauczyciele.  

 

Przewodniczący obrad  przyłączył się do słów podziękowania wygłoszonych przez Burmistrza 

i wyraził własny szacunek i uznanie dla pracy członków MKRPA. W związku z brakiem pytań 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-14) podjęła  

 

 

Uchwałę nr 169/XVII/2016 
w/s przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta Sierpca na 2016 rok. 

 
 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 13-go. Uchwała RM w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy 

nieruchomości w trybie bezprzetargowym na okres trzech lat.  

 



Przewodniczący obrad zapytał naczelnika WAG -  pana Krzysztofa Piątkowskiego czy uporał 

się już z przygotowaniem map do wizualizacji na ekranie telewizora, o co prosił radny 

Krzysztof Skrzyński.  

Pan K. Piątkowski odpowiedział, że uchwała którą za chwilę radni będą procedowali 

nie wymaga takiej prezentacji.  

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za-14) podjęła  

 

 

Uchwałę nr 170/XVII?2016 
w/s wyrażenia zgody na kontynuację dzierżawy nieruchomości w trybie 

bezprzetargowym na okres trzech lat. 
 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 14-go. Uchwała RM w/s uchwalenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy 

Miasta Sierpc na lata 2015 – 2020   

 
Przewodniczący obrad zapytał kto z radnych jest za przyjęciem tej uchwały. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za – 14) podjęła 

 

 

Uchwałę nr 171/XVII/2016 
w/s uchwalenia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miasta Sierpc na lata 2015 – 

2020   
 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

 

Do punktu 15-go. Uchwała RM w/s skargi na Burmistrza Miasta Sierpca. 

 

Przewodniczący obrad poinformował, że radni będą za chwilę procedowali uchwałę, która 

wzbudziła tyle kontrowersji  i wywołała dyskusję podczas dzisiejszych obrad. Dodał, że 

sprawa była wyjaśniana, przypomniał że dotyczy skargi pana Ryszarda Lisickiego na 

bezczynność Burmistrza. Zapytał czy przewodniczący Komisji Rewizyjnej chce jeszcze zabrać 

głos w tej sprawie.  

Pan K. Rudowski powiedział, że po przeanalizowaniu sprawy proponuje uznać skargę 

za bezzasadną z nadzieją, że wkrótce ruszą prace zmierzające do uregulowania kwestii 

planu Sierpc – Zachód.  

Przewodniczący obrad odczytał treść uchwały i zarządził głosowanie. 

 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym (za- 13, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1) radna B. 

Gil wstrzymała się od głosowania, podjęła 

 

 



Uchwałę nr 172/XVII/2016 
w/s skargi na Burmistrza Miasta Sierpca  

 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu.  

 

 

Do punktu 16-go. Uchwała w/s zmian w budżecie miasta Sierpca na 2016 r.  
 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za- 14) podjęła  

 

 

Uchwałę nr 173/XVII/2016 
w/s zmian uchwały budżetowej na 2016 rok 

 

 

Powyższa uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu.  

 

 

Do punktu 17-go. Uchwała w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca 

na lata 2016-2020. 

 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym, jednogłośnie (za -14) podjęła  

 

 

Uchwałę nr 174/XVII/2016 
w/s zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Sierpca na lata 2016-2020. 

 

 

Powyższa uczuwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.  

 

 

 

Do punktu 18-go. Sprawy różne. 

 

Pan W. Rypiński zwrócił się z prośbą w imieniu mieszkańców i radnych do pana dyrektora 

Ciepłowni o udział w sesjach RM. Dodał, że wie iż w ostatnim czasie doszło do zawahań 

w produkcji ciepła.  

 

Pan Z. Długokęcki zapytał pana Burmistrza o ”strzałkę” przy poczcie, co z  jej realizacją, 

ponieważ pieniądze zostały zabezpieczone, a strzałki nadal brak. Następnie zwrócił się 

do radnej Kisielewskiej z prośbą o skierowanie pisma do Komisji Bezpieczeństwa w/s 

ul. Staszica, która zbada tę sprawę; następnie podziękował w imieniu pana Przew. Z.O. nr 2  

wszystkim darczyńcom i sponsorom, dzięki którym mogła się odbyć na tym osiedlu choinka. 

Podziękował także pani dyr. SP nr 3 Jolancie Chyżyńskiej za bezpłatne udostepnienia sali 

na tę zabawę. Poprosił panią dyr. SP nr 2 o wypowiedzenie się w sprawie remontu hali.  

 

Pani B. Wierzbicka zwróciła się do Burmistrza, że na przejściu dla pieszych, na osiedlu Jana 

Pawła, na skrzyżowaniu z ul. Konstytucji 3-go Maja, nie świeci się zielone światło. 

 

Pani M. Kisielewska  jeszcze raz wyjaśniła, że postawienie znaku ograniczającego prędkość 

jest zasadne, ponieważ ta ulica jest bardzo niebezpieczna. Dodała, że składa się ona 

z dwóch części, jedna z nich należy do Miasta, druga do Powiatu. Jest to trasa wylotowa 

na Ligowo, gdzie samochody jeżdżą bardzo szybko, brakuje pobocza, nie ma chodnika.  



Podziękowała także Burmistrzowi za szybką interwencję w sprawie jej interpelacji z 

poprzedniej sesji i umożliwienie dzieciom przechodzenia na skróty.  

 

Pani B. Gil zwróciła się do radnej Kisielewskiej, żeby ta skorzystała  z obowiązującej 

procedury i zwróciła się w/w sprawie z pismem do Komisji. Poza tym podziękowała  panu 

Burmistrzowi i pani Burmistrz za pochylenie się nad sprawami oświaty i profilaktyki, dzięki 

czemu wszystko zostało w porę załatwione.   

Następnie poinformowała członków Komisji Oświaty o tym, że 19.lutego o godz. 15:30 

odbędzie się w Gimnazjum Miejskim posiedzenie Komisji dotyczące braku zaplecza 

sportowego w tej szkole. 

 

Burmistrz odpowiedział, że w/s  „strzałki” miasto dopełniło wszelkich formalności i jedyne 

co pozostało, to czekać na decyzję z MZDW.  

 

Pan Wojciech Skautowski odniósł się do sytuacji z ostatniej sesji, podczas której ZO nr 4, 

którego jest Przewodniczącym został wywołany do tablicy. Powiedział, że  chce skierować 

kilka słów do radnego Bogdana Bartnickiego. Uważa bowiem, że nie byłoby interpelacji 

radnego, dotyczącej finansowania osiedla, gdyby ten podjął współpracę z obecnym 

Zarządem. Sam dobrze  wie w jakim stanie pozostawił finanse Zarządu ustępując z funkcji 

Przewodniczącego. Mimo nieporozumień obecny Przewodniczący zachęcił radnego B. 

Bartnickiego do podjęcia współpracy.  

 

Pan  B. Bartnicki odpowiedział, że jest otwarty na współpracę.  

 

Pani Hanna Kurta – Dyr. SP nr 2 w Sierpcu wyjaśniła, że kanały wentylacyjne 

są wyremontowane. W roku 2016 zaczął się psuć system wentylacyjno – grzewczy na hali 

sportowej. Dodała, że w roku ubiegłym został zakupiony silnik, którego wymiana miała 

rozwiązać sprawę. Silnik zepsuł się i jest oddany do naprawy gwarancyjnej, ale wykonawcy 

tej naprawy sugerują, że należałoby wymienić centralę, ponieważ te silniki będą się psuły. 

Koszt wymiany centrali wynosi około 40 tys. zł plus podatek VAT. Ponieważ sprawa wydarzyła 

się w bieżącym roku, nie została ona zaplanowana w budżecie, stąd prośba 

o wygospodarowanie około 50 tys. zł na naprawę. Dodała, że podczas spotkania 

przedstawiła panu Burmistrzowi kosztorys przygotowany przez firmę specjalizującą się w 

takich specjalistycznych urządzeniach, która wykonywała instalację na hali.  

 

Przewodniczący obrad w imieniu własnym, Burmistrza oraz radnych złożył wszystkim 

dzieciom oraz opiekunom życzenia udanych i bezpiecznych ferii.  

 

Pan Marek Chrzanowski zwrócił się z prośbą do przewodniczących Komisji o 

nieorganizowanie posiedzeń w czasie  ferii.  

 

Przewodniczący obrad wypowiedział słowa „Zamykam XVII sesję Rady Miejskiej Sierpca”. 

 

 

Na tym posiedzenie zakończono, po czym napisano, przeczytano i podpisano protokół.  

 

 

 

 

Protokołowała        Przewodniczący obrad 

 

Dorota Żbikowska         /-/ 

           Jerzy Zbigniew Stachurski 


